
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 9. marts 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 737 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 737:  

”Vil ministeren orientere om antallet af sengepladser i forhold til Erik Juuludvalgets 

anbefalinger?” 

 

Svar: 

 

Ministeriet afventer bidrag fra Sundhedsdatastyrelsen til brug for min besvarelse. Jeg 

vil på den baggrund besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget. Det 

forventer jeg at kunne gøre i april 2020. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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